



Newsletter January 2018



Dear Meltemians,

We wish you a happy, healthy and prosperous year 2018, and many sunny days at Meltemi Windsurf Rhodes with steady strong winds, moderate swell and cool après surf parties at the beach.

Caught already by the winter blues? Can't stand the grey skies? Keep the head up, we like to cheer you up with some flavors of the 2018 season at Windsurf Meltemi Rhodes:

Your Feedback

Thanks for the time and effort to all who provided us some feedback, and big thanks to Kerstin for the summary. Though some positive ones, you also advised some areas for improvement, which we are grateful to implement and find the best compromises in order to:

- provide top equipment whilst maintaining reasonable rates,
- continue to provide fully rigged sails whilst increasing the total number of sails,
- increase the storage area and number of sunbeds within given premises,
- further improve services whilst maintaining the unique spirit of the station.

New Equipment in 2018

- 2018 RRD LTD Boards: WaveCult 82 FreeWave 96/104, FireMove 110/120
- Tabou LTD Boards 2017 (2018 Shape): 3S 96/106/116, Rocket 110/125/135
- New Sails: 2018 Ezzy Sails 5.0 – 6.5 sqm;
- Increased no. of sails 5.0 – 6.5 sqm
- New masts and booms
- New Beginner sails

Liebe Meltemi Surffreunde,

Wir wünschen Euch für 2018 Gesundheit, Glück und Erfolg, sowie viele sonnige Tage bei Meltemi Windsurf Rhodes mit konstantem Startwind, moderaten Wellen und chilligen Apres Surf Beach Partys.

Habt Ihr die Nase voll vom Winter und dem andauernd grauen Himmel? Kopf hoch, hier ein kleiner Vorgeschmack von Meltemi Windsurf Rhodes auf die Saison 2018:

Euer Feedback

Vielen Dank an alle, die an der Umfrage teilgenommen haben, und herzlichen Dank an Kerstin für die Zusammenfassung. Neben positiven Rückmeldungen haben wir auch einige Verbesserungsvorschläge erhalten, die wir gerne bestmöglich umsetzen, um den besten Kompromiss zu finden um:

- Top Material zu weiterhin günstigen Preisen anzubieten,
- weiterhin komplett aufgeriggte Segel in zukünftig größerer Anzahl vorzuhalten,
- innerhalb der verfügbaren Stations-Fläche die Lagerfläche für Privatboards und Anzahl der Sonnenliegen zu vergrößern,
- unsere Serviceleistungen weiterhin zu verbessern und gleichzeitig den Spirit der Station beizubehalten.

New Equipment in 2018

- 2018 RRD LTD Boards: WaveCult 82 FreeWave 96/104, FireMove 110/120
- Tabou LTD Boards 2017 (2018 Shape): 3S 96/106/116, Rocket 110/125/135
- Neue Segel: 2018 Ezzy Segel 5.0 – 6.5 m²
- Mehr Segel der Größen 5.0 – 6.5 m²
- Neue Masten und Gabelbäume
- Neue Anfängersegel

Services 2018

- Improved coffee services, also including Espressos
- Various bottled beers (Greek and other)
- More sun beds and all new cushions
- Private boards storage area extended
- Renovation of changing rooms
- Weekly Beach Party, Fortnightly Greek evenings
- Music request by the DJ ;), also by Facebook
- Opening hours at windy days till 7:30pm (summer only, due to sunset hours)

Price Policy 2018

- Prices 2017 will stay unchanged for 2018.
- Discounted offers for longer stays.

Feedback 2018

We keep the feedback email Feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com open also during the season in order to implement requests immediately.

Skiing in Waidring 2018

In good old tradition, Sigi has planned again for the Rhodes-Skiing Weekend in Waidring on Jan 26 – 28th. Looking forward to c u there ☺

Keep Vertical and Hang Loose also in 2018!

Georges and Martin



Unser Angebot für 2018

- verbesserter Kaffee-Service, zukünftig auch Espresso
- Diverse Flaschenbiere (griechisch, u. a.)
- Mehr Sonnenliegen, alle Auflagen neu
- Mehr Platz für Privat-Boards
- Umkleiden renoviert
- Wöchentliche Strandparty, 14-täglich griechische Abende
- Musikwünsche direkt an den GJ, auch per Facebook
- an Big Days bis 19:30 Uhr offen (nur im Sommer)

Preise 2018

- Unsere 2017 Preise bleiben auch in 2018 unverändert.
- Sonderpreise bei langen Aufenthalten.

Feedback 2018

Die Feedback Email Feedback@meltemi-windsurf-rhodes.com bleibt auch während der Saison offen, um auf Euere Wünsche immer schnell eingehen zu können.

Skiing in Waidring 2018

In guter alter Tradition hat Sigi wieder das Rhodos-Ski-Wochenende in Waidring geplant. Wir freuen uns, Euch dort zu treffen vom 26.01. – 28.01.2018 ☺

Bleibt senkrecht, und Hang Loose auch in 2018!

Georges und Martin